

TABLE OF CONTENTS

目 录

A New Criterion for Series of Positive Terms Containing Logarithmic Powers

(含有对数方幂的正项级数的一种新判别方法)

D. H. JIANG, D. Z. GAO, G. B. XU.....1

Bifurcation Analysis of a Calcium Oscillation Model

(一个钙振荡模型的分支分析)

M. SHENTU, Y. CHANG.....7

The Initial Boundary Value Problems for a Class of n -Dimensional Nonlinear Evolution Systems of Higher Order(一类高阶 n 维非线性发展方程组的初边值问题)

J. LIU, L. M. XIAO.....15

A Note on LS Berry-Esseen Estimator in Simple Linear EV Regression Model

(简单线性 EV 回归模型中最小二乘估计量的 Berry-Esseen 估计)

J. MENG, M. M. YU.....29

The Existence and Uniqueness of Solution for Some Kinds of Stochastic Differential Equations

(几种随机微分方程解的存在性与唯一性)

C. CHEN, Y. D. ZHANG, L. M. REN.....37

Analysis of the Effect of Branch Position on the Trajectory Stability of Gene Regulatory Networks

(分支链路对基因调控网络路径稳定性的影响分析)

Y. J. ZHANG.....46

Analysis on the Line Occupation Effects on Traffic Capacity

(车道占用对城市道路通行能力的影响分析)

F. WANG, C. Y. ZHANG, G. LIU, D. S. LIAO, P. ZHENG.....54

A Genetic Algorithm for a Class of Fractional Bilevel Programming Problems with Interval Coefficients

(一类带区间系数的分式双层规划问题的遗传算法)

X. F. GUO, X. D. LI.....63

An Extragradient Algorithm for Quasi-Variational Inequality Problem

(求解拟变分不等式问题的一种外梯度算法)

Y. Y. YUAN, W. W. ZHANG, B. QU.....70